
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 19. februar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 147
Forslag til lov om jordbrugets anvendelse af gødning og om næringsstofreducerende til-

tag.

Af miljø- og fødevareministeren (Jakob Ellemann-Jensen)

Spørgsmål 18

Vil ministeren oplyse, hvorfor det langsigtede mål på 42.000 t kvælstof i 2027 ikke er en

del af den nye store hovedlov, sådan at man tydeligt kan se, hvor man skal lande i 2027,

og hvorfor lovforslaget ikke suppleres med relevante delmål og virkemidler for at sikre, at

2027 målet nås støt og roligt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Poll (ALT).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Poll@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen

formand
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